

《《小美人鱼》 Halle Bailey与男友DDG惊爆分手，孩子出生不到一年！》

《小美人鱼》哈莉·贝利(Halle Bailey)和“DDG”
居然在迎来爱情结晶后不到一年就宣布分手啦!这消息简直比刷刷还要炸裂!

DDG在Ins快拍上爆料，“经过深思熟虑和推心置腹的对话，哈莉和我决定各奔前程。”

虽然心碎，但DDG表示这是对两人都好的选择。他还在帖子里洒泪告别，说会永远珍惜和哈莉的时光。



01

Halle Bailey and Darryl Dwayne "DDG" Grandberry Jr. have announced their separation less than a year after welcoming their first child together.

哈莉·贝利和 小达瑞尔·道恩·格兰伯里 “DDG”

在迎来他们共同的第一个孩子后不到一年就宣布了分手。

The 26-year-old YouTuber and rapper made the revelation on his Instagram Story on Thursday, stating, "After much **reflection** and **heartfelt** conversations, Halle and I have decided to **go our separate ways**."

这位 26 岁的 YouTuber 兼说唱歌手在周四的 Instagram 快拍中透露了这一消息，他说：“经过深思熟虑和推心置腹的对话后，哈莉和我决定分道扬镳。”



ddg  51m

Dear friends and supporters,

After much reflection and heartfelt conversations, Halle and I have decided to go our separate ways. This decision was not easy, but we believe it's the best path forward for both of us. I cherish the time we've spent together and the love we've shared.

Despite the changes in our relationship, our love for each other remains deep and true. We are still best friends and adore each other.

As we focus on our individual journeys and our roles as co-parents, we cherish the bond we've built and the beautiful moments we've shared. As we navigate this transition, we ask for your understanding and support.

Thank you for your love and encouragement. - DDG 

DDG emphasized that the decision was not easy but believed it was the best path forward for both of them.

DDG 强调这个决定并不容易，但他认为这是对他们俩来说最好的前进道路。

He added, "I cherish the time we've spent together and the love we've shared," echoing the same sentiment in his post.

他补充道：“我珍惜我们共度的时光和彼此间的爱情，”他在帖子中表达了同样的情感。

Despite the change in their relationship, DDG assured fans that their love for each other remains deep and true, and they will continue to be best friends and adore each other.

尽管他们的关系发生了变化，但 DDG 向粉丝们保证，他们对彼此的爱依然深厚而真挚，他们会继续成为最好的朋友并相互爱慕。

As they focus on their individual journeys and roles as co-parents, DDG and Bailey cherish the bond they've built and the beautiful moments they've shared.

随着他们专注于各自的旅程和作为共同父母的角色，DDG 和贝利珍视他们所建立的联系和共同度过的美好时光。



DDG requested fans' "understanding and support" during this transition and thanked them for their love and encouragement.

DDG 在这段过渡期间请求粉丝们的“理解和支持”，并感谢他们的爱和鼓励。

Meanwhile, 24-year-old Bailey has not spoken publicly about the split.

与此同时，24 岁的 贝利没有公开谈论这次分手。

The “ Little Mermaid ” star welcomed her son, Halo, with DDG in December 2023 after keeping their pregnancy a secret from the public.

这位《小美人鱼》主演在2023年12月与DDG迎来了他们的儿子Halo，之前他们一直对怀孕一事保密。

The couple seemed to be in a strong relationship when they took a family vacation to Italy in July, even sharing the first photos of Halo's face during the trip.

这对夫妇在 7 月去意大利度家庭假期时似乎关系还很牢固，甚至在旅途中分享了 Halo 的首张面部照片。

However, earlier in the year, rumors of their breakup surfaced, which Bailey's representative swiftly denied.

然而，今年早些时候，有关他们分手的传言浮出水面，但 贝利的代表迅速予以否认。

02

哈莉·贝利(Halle Bailey)出生于2000年，是一位女歌手兼演员。

2008年，年仅8岁的哈莉就和姐姐克洛伊组成了Chloe x Halle组合，并在YouTube上上传翻唱歌曲。2016年，哈莉和姐姐发布了首个EP《Sugar Symphony》，之后两人陆续发布了两张录音室专辑，开始有了一些小名气。

而真正让哈莉走入大众视线的，是电影《小美人鱼》的上映，作为首个黑色人种的“小美人鱼”，哈莉的争议非常大，也正是这种争议给她带来了热度和知名度。

在演艺事业之外，哈莉和DDG的恋情也是公众关注的焦点话题。



Halle Bailey, the actress known for her role in "Little Mermaid," and rapper Darryl Dwayne "DDG" Grandberry Jr. first connected through social media and went public with their romance in March 2022.

因出演《小美人鱼》而知名的女演员哈莉·贝利与说唱歌手“DDG”最初通过社交媒体相识，并于2022年3月公开了恋情。

Bailey shared her thoughts on how their relationship began in an interview with Essence.

贝利在接受《Essence》杂志采访时分享了他们的恋情是如何开始的。

"I grew up being on YouTube and would always see the young Black creators and was constantly inspired by them. He was one of them," she said. "I completely forgot about him. But then I saw that he was dropping music, and I really gravitated toward this one song. Coincidentally, he messaged me — and the rest is history."

“我从小就在YouTube上看视频，总是能看到那些年轻的黑人创作者，并一直受到他们的启发。他就是其中之一，”她说，“我完全忘记了他。但后来我看到他发布了音乐，我真的被其中一首歌吸引了。巧合的是，他给我发了信息——然后，剩下的就是历史了。”



Since then, the couple has been each other's biggest supporters, attending various events and **speaking highly of** each other in interviews.

自那以后，这对情侣一直是彼此最大的支持者，出席各种活动，并在采访中高度评价对方。

Their relationship was first rumored to be romantic in January 2022 when they were

spotted together at Usher ' s Las Vegas residency.

2022年1月，当他们一起出现在亚瑟小子(Usher)的拉斯维加斯驻场演出时，首次传出两人恋爱的谣言。

DDG **made** their relationship **Instagram official** on Bailey's birthday, captioning a now-deleted post, "Happy Birthday to the beautifulst, the flyest, the sweetest. Love you forever."

DDG在贝利的生日那天在Instagram上正式公布了他们的关系，他在一条现已删除的帖子中写道：“祝最美丽、最时尚、最甜蜜的你生日快乐。我永远爱你。”

A few months later, the couple made their red carpet debut as a pair at the 2022 BET Awards, holding hands and dressed in coordinating black outfits with statement necklaces.

几个月后，这对情侣在2022年BET颁奖典礼上首次携手亮相红毯，他们手牵手，穿着协调的黑色服装，佩戴着醒目的项链。



In August 2022, Bailey briefly addressed her relationship with DDG while gracing the cover of Essence's September/October 2022 issue with her sister Chloe. When asked

whether she was in love, she confidently replied, "Yes. For sure I am."

2022年8月，贝利与姐姐克洛伊一起登上了《Essence》杂志2022年9/10月刊的封面，并简要谈到了她与DDG的关系。当被问及是否坠入爱河时，她自信地回答：“是的。当然是的。”

In an interview on The Breakfast Club in May 2023, DDG expressed his deep feelings for Bailey, saying, "I've never been with nobody that's, like, really motivated me like she do," and hinting at a possible proposal in the future.

2023年5月，在接受《The Breakfast Club》的采访时，DDG表达了他对贝利的深厚感情，他说：“我从来没有遇到过像她这样能真正激励我的人，”并暗示未来可能会求婚。

In January 2024, Bailey and DDG welcomed their first baby.

2024年1月，哈莉和DDG 迎来了他们的第一个孩子。

Bailey publicly announced his birth on Instagram, captioning a photo of her holding her newborn's small hand, "Even though we 're a few days into the new year, the greatest thing that 2023 could have done for me was bring me my son.. welcome to the world my halo ~~theis~~ desperate to know you ♥ ."

贝利在Instagram上公开宣布了他的到来，她在一张握着新生儿小手的照片下写道：“虽然新年才过了几天，但2023年能为我做的最伟大的事情就是给我带来我的儿子……欢迎来到这个世界，我的小天使 世界迫不及待地想认识你 ♥ 。”

重点词汇：

reflection 思考，回忆

heartfelt 衷心的，真诚的

go one's separate ways 分道扬镳

speak highly of 高度评价

make something Instagram official 在Instagram上公开某事

be desperate to do something 渴望做某事